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memo 
  
Aan Agendacommissie 
Van Berry van 't Westeinde 
Onderwerp Terugblik raad en commissievergaderingen 
Datum 1-2-2018 
  
 
De afgelopen maand is geen evaluatieformulier verstuurd voor de raad van 30 januari en de 
aansluitende sessie over de nieuwe werkwijze. In de agendacommissie is er ruimte om hier alsnog 
uw mening over te geven.  
De commissies Welzijn en Algemene Zaken in januari zijn vervallen. 
 
Commissie Ruimte 10 januari 
Wat ging goed 

• Goed dat we de insprekers meer vrijheid gaven om hun verhaal te doen. Ik begrijp 
dat daarom de discussie wat lang(er) werd maar bepaalde onderwerpen verdienen 
gewoon onze uitgebreide aandacht en zeker wanneer er een volle tribune aanwezig 
is. 

• Er was ruimte voor belanghebbenden om daadwerkelijk onderdeel van het gesprek 
te zijn! Niet alleen inspreken, maar ook echt deelnemen in de beraadslaging. Goed 
initiatief van de voorzitter om dat toe te staan. 

• We hebben daarnaast bij tijd en wijlen succesvol de orde van twee termijnen 
losgelaten. Zo ontstond een tamelijk ongedwongen gesprek, waarin iedereen zijn ei 
kwijt kon. 

• Gezien het agendapunt en de belangstelling ervoor vond ik het niet zo’n poolse 
landdag als ik vreesde. Insprekers konden meespreken, dat ging redelijk.  

• Was een aardige oefening voor de ontwikkelingen in de toekomst met de 
veranderende democratie - blijft lastig, want ieder wil zijn zin en de meesten hebben 
weinig belangstelling voor het algemeen belang! 

• Prima opzet, ook goed om mensen van ruimte voor ruimte aan tafel uit te nodigen, 
kwam zo veel informatie boven ( die we nog niet hadden) verhelderend. Ook 
bijzonder om te constateren dat zowel rvr als gemeente een prima overleg met de 
bewoners hebben gehad terwijl de bewoners schuimbekkend op de tribune zaten. 

• Wat me vooral beviel was de grotere rol van de insprekers, zowel de omwonenden 
Heisteeg als RvR. Wel vraagt zo’n aanpak om een strakkere regie dan gisteren, maar 
dat is te leren. 
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Wat kan beter 
• Het succes is tevens de zwakte. De ongedwongenheid zorgde ervoor dat niet altijd 

even duidelijk was waar dit gesprek naartoe ging. Wat moest het gesprek opleveren? 
Er werd op dat vlak hardop gemijmerd en soms vragend naar het college gekeken. Op 
enig moment doorzag eenieder dat het meeste wel gezegd was, maar meer dan 'RvR, 
college en omwonenenden moeten nog met elkaar in gesprek' heeft de bespreking 
netto niet opgeleverd. Dat is wat mager voor bijna twee uur beraadslagen.  

• De rolopvatting van raadsleden liep nogal uiteen. Enerzijds de club mensen die erop 
uit was het voor één van de partijen op te nemen, anderzijds de club mensen die op 
zoek waren naar ruimte voor een oplossing. Het een is niet beter dan het ander, 
maar het leidt wel tot meerdere simultane gesprekken. Dat is niet handig. 

• Een goede volgende stap zou kunnen zijn dat we de wenselijke opbrengst vooraf wel 
goed onder woorden brengen. Dat we er in ieder geval in gezamenlijkheid over 
nagedacht hebben. Wat moet het gesprek opleveren alvorens het voltooid is? De 
agendacommissie is bij uitstek het gremium op dat gesprek te voeren. 

• Gezien de volle publieke tribune was het geheel niet onacceptabel, maar zou beter 
kunnen. Bij grotere zelfdiscipline van de leden die zich soms herhaalden en de 
discussie over technische details zou de kwaliteit van de bijeenkomst verbeterd 
kunnen worden. 
Dus: nog helderder communiceren aan alle partijen wat precies de bedoeling is, 
mensen trainen in kort en helder communiceren.  

• Een klein punt: wat mensen niet zint wordt groot gemaakt door een hele buurt te 
mobiliseren. Als je er bij bent krijg je altijd gelijk/begrip zonder dat daar zakelijke 
argumenten voor zijn. 

• Niet goed dat na afsluiting van het onderwerp Heisteeg er geen aandacht meer was 
voor de overige agenda punten.  

• Ook niet goed is het feit dat mensen blijven napraten in de foyer wat ontzettend 
storend is voor de rest van de vergadering. Dat ligt niet aan die mensen want ik 
begrijp helemaal dat zij willen napraten. De deuren sluiten ontzettend moeilijk en 
zeker niet geluidsdicht........ 

• duurde wel erg lang, raadsleden kregen veel ruimte van de voorzitter ook om politiek 
te bedrijven. Daar mag wel meer regie op. 

 
 
 


